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1. Komisjoni töökorralduse küsimused

Kuulati komisjoni esimeest Toomas Jürgensteini, kes tegi ettepaneku komisjoni koosolekute ajaks 
määrata volikogu istungi eelse nädala kolmapäev algusega kell 15 ning koosolekutel keskenduda 
lisaks eelnõude arutamisele vähemalt ühele olulisele põhiküsimusele.
Esmalt võiks tähelepanu alla võtta lasteaiakohtade ning õpetajate palkade teemad.

Märt Põder tegi ettepaneku kaasata komisjoni töösse inimesi väljastpoolt komisjoni ja volikogu, 
teha komisjoni koosolekutest videoülekanne ning võimaldada koosoleku ajal komisjoni liikmetel 
kasutada Facebooki, Skype vms.
Tiiu Laan toetas koosolekul videoülekande tegemise ettepanekut.

Aadu Must selgitas, et selline praktika komisjonide töös puudub, linna põhimääruses ei ole 
komisjoni töökord sellisel viisil reguleeritud, koosolekule teiste isikute kutsumise otsustab 
komisjoni esimees, mitte iga komisjoni liige. Ühtlasi lubas Aadu Must esitada ettepaneku 
arutamiseks volikogu eestseisusele.

Komisjoni liikmed avaldasid arvamust, et komisjoni koosoleku päevakorras olevad materjalid 
saadetakse komisjoni liikmetele piisavalt varakult, et komisjoni liikmed saaksid ennast 
koosolekuks ette valmistada. Teemade arutamine fraktsioonikaaslaste või teiste isikutega peaks 



toimuma enne koosolekut, mitte  koosoleku ajal. Suhtlemine sotsiaalvõrgustikus koosoleku ajal 
segab komisjoni tööd.

Otsustati:
1.1. nõustuda komisjoni esimehe ettepanekuga määrata komisjoni koosoleku ajaks kolmapäev 
algusega kell 15.

2. Loa andmine riigihanke "Tartu Kutsehariduskeskuse vastuvõtukampaania ideekonkurss" 
korraldamiseks

Kuulati abilinnapea Tiia Teppani ettekannet.

Märt Põder tegi ettepaneku muuta ideekavandeid hindama hakkava komisjoni koosseisu, lisades 
sinna erialaspetsialiste.

Tiia Teppan lubas ettepaneku esitada Kutsehariduskeskusele.

Otsustati:
2.1. toetada otsuse vastuvõtmist volikogus
(poolt 13, vastu ei olnud).

3. Loa andmine Tartu Ülikooliga äriruumi üürileping u sõlmimiseks

Kuulati abilinnapea Kajar Lemberi ja rahandusosakonna juhataja Külli Lusti ettekannet.

Otsustati:
3.1. toetada otsuse vastuvõtmist volikogus
(poolt 14, vastu ei olnud).

4. Tartu linna 2014. aasta eelarve

Kuulati abilinnapea Kajar Lemberi ettekannet.

Kajar Lember vastas komisjoni liikmete küsimustele.

Märt Põder nentis, et eelarve eelnõus puuduvad viited koalitsioonilepingule ning eelnõu ei ole 
seetõttu seaduslik.

Kajar Lember selgitas, et eelarve koostamise aluseks on arengukava.

Märt Põder ei olnud selgitusega nõus ning leidis, et viited arengukavale on ebapiisavad.

Märt Põder ei pidanud põhjendatuks linnakantselei suurenevaid kulutusi IKT tarkvarale ja 
litsentside uuendamisele, kuna selleks on muid võimalusi.

Otsustati:
4.1. suunata eelnõu volikogu istungile 1. lugemisele
(poolt 12, vastu 1).
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